
Hollolan nuorisovaltuuston kokous

Ajankohta: 17.4. 2024 klo 17.00-19.00
Paikka: Hollolan pääkirjasto

Paikalla: Ansa Huttunen, Orvokki Kekki, Aino Liljaniemi, Aatu Kuokkanen, Netta Rautiainen,
Atte Salli, Silja Mörä, Taika Cavander, Hanna Ruokamo

Poissa: Hanna Kaitila, Lassi Puodinketo, Riina Kurki, Samu Hyytiä, Ari Tillgren, Sara
Riekkinen

Asiat:
1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin kello 17.05
2. Läsnäolijat

Todettiin läsnäolijat.
3. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus.
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohta 10. Euroopan nuorisoviikko. Hyväksyttiin muutoksin.
5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistus

Tarkastettiin ilman muutoksia.
6. Kunnanvaltuuston kuulumiset

Kunnanvaltuustolla ei ole ollut kokouksia.
7. Hyvan ja elvan kuulumiset

Hyvinvointivaliokunnan kokouksia ei ole ollut. Sara on poissa, eikä voi kertoa
elvan kuulumisia.

8. Alnun kuulumiset
Aino kertoi alueellisen nuorisovaltuuston kokouksesta, jossa on keskusteltu
esimerkiksi budjetista lasten ja nuorten mielenterveyteen.

9. HyväFiilis-päivä
Pohdittiin erilaisia vaihtoehtoja tapahtuman tarjoiluun. Viime kokouksen hot



dog -idea todettiin hieman epäkäytännölliseksi nakkien paistamisen suhteen.
Päätettiin lähteä selvittämään, onko tapahtumaan mahdollista tuoda
popcorn-kone. Pohdittiin myös kasvomaalien tai siirtotatuointien tekoa.
Sovittiin bingon järjestämisestä edellisten vuosien tapaan. Keskusteltiin myös
palautteen keräämisestä esimerkiksi karkkipapereiden avulla samalla
kierrättäen. Päätettiin kerätä palautetta myös toiveruuista kouluihin
esimerkiksi popcorn-palkkiolla.

10.Euroopan nuorisoviikko
Kuvattiin nuorisovaltuustoamme kuvaavia kuvia ja valtuutettiin Aino
kirjoittamaan somepostaukseen teksti. Sovittiin myös osan nuvalaisista
kuvaavan kotonaan videot, joissa kerrotaan omista syistä nuorisovaltuustoon
hakemiseen ja itselleen tärkeistä aiheista, joihin haluaa nuvassa vaikuttaa.

11.Muut esille tulevat asiat
Liikenneturvallisuustyöryhmä
Atte kertoi, että kokouksessa on keskusteltu teiden kunnosta. Iloittiin siitä, että
lasten esittämästä huolesta teiden turvallisuuteen oltiin myös keskusteltu.
Seuraava kokous
Siirrettiin seuraava kokous maanantaille 6.5.

12.Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin kello 18.09.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Aino Liljaniemi Ansa Huttunen

puheenjohtaja sihteeri


